英語學系董昭輝教授著作借閱辦法

Department of English

The Guidelines on Lending out Prof. Tung, Chao-Hui's Works

一、說明:

為鼓勵學生學習語音學相關知識、奠定學生往學術界發展的深厚基礎,本系設置「董昭輝教授獎學金」以獎助本系在學學生,每學年獎助2名,每名新臺幣5萬元整。申請該獎學金者必須閱讀董教授著作(書名:《台語\聲調\的運作\》)並繳交語音學讀書心得報告以說明本書對自己的啟發以及未來往學術界發展的規劃,詳細內容請參考「董昭輝教授獎學金設置要點」。有意申請獎學金者請參閱本辦法向本系借閱董教授著作。

1. Aim:

The Prof. Tung, Chao-Hui Scholarship has been founded by the department to encourage English Major students to study Phonetics and related fields for future academic development. It will sponsor two students every academic year, awarding each 50,000 NTD. Applicants for the scholarship must submit an expositional essay (or book report) on Prof. Tung's book 台語\聲調\的運作, expressing how the book has inspired them and influenced their future academic development. See *The Admission Guidelines for the NTNU Department of English Professor Tung Chao-Hui Scholarship* for further information. Potential applicants are asked to contact the Department for further details concerning in the guidelines.

二、借閱時間:

每學年第二學期開學後開放本系在學學生(含學士班與碩博士班)借閱。每次借閱期間為六週,必要時可申請續借。

2. Time:

The book can be borrowed by all students (both Undergraduate and Graduate) enrolled in the English Department from every second semester. The loan period is 6 weeks, but can be extended if necessary.

三、借閱數量:

本系藏書共12本,因圖書數量有限,每位學生限借閱1本,請儘早借閱。

3. Number of Books:

The department has 12 copies of the book. Since the number of books held by the department is limited, each student may only borrow a single copy.

四、借閱方法:

請至本系系辦公室向獎學金承辦人盧立祥助教登記借用。 (盧助教聯絡方式:電話:(02)7749-1803; e-mail: lulihsiang@ntnu.edu.tw)

4. Registration for the book:

Please contact Mr. Lu, Li-hsiang, the scholarship supervisor, to register for borrowing the book.

(Tel: 02-7749-1803; e-mail: lulihsiang@ntnu.edu.tw)

五、借閱者應遵守下列事項:

- (一) 請愛惜圖書不任意破壞。
- (二) 請善盡保管之責,避免遺失或任意販售書籍。
- (三)請於指定日期前歸還書籍。

若違反上述事項且情節重大者,本系得對其停權一年,禁止借用圖書。

5. Rules:

- 1. Do not damage the book.
- 2. Do not lose or sell the book.
- 3. Return the book on due.

Applicants who violate the aforementioned rules may lose the right to borrow any books for a year.